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Abstract (en)
The top nipper jaw consists of a plate (9) with a lower longitudinal edge (9.1) and with an upper longitudinal edge (9.3). Between the two longitudinal
edges (9.1, 9.3), the plate (9) contains at least one recess (9.4) which reduces the mass of the plate (9), without appreciably impairing its rigidity.
The reduced mass of the plate (9) correspondingly reduces the load on driving parts which, in a combing machine, move to and fro a nipper unit
containing the top nipper jaw. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Oberzangenmesser besteht aus einer Platte (9) mit einem unteren Längsrand (9.1) und einem oberen Längsrand (9.3). Zwischen den beiden
Längsrändern (9.1, 9.3) enthält die Platte (9) wenigstens eine Ausnehmung (9.4), welche die Masse der Platte (9) reduziert, ohne ihre Steifigkeit
wesentlich zu beeinträchtigen. Durch die reduzierte Masse der Platte (9) wird die Belastung von Antriebsteilen entsprechend verringert, welche in
einer Kämmaschine ein das Oberzangenmesser enthaltendes Zangenaggregat hin- und herbewegen. <IMAGE>
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